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Jaarverslag 2004 van de KNNV afdeling Amersfoort e.o. 
Algemeen secretariaat 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Algemeen 
Landelijk heeft de KNNV 54 afdelingen en een component algemene leden. Het 
ledenbestand was in 2004: 7405 leden en 1086 huisgenootleden. T.o.v. 2003 is er 
een  groei van respectievelijk 27 en 25. Die toename kwam niet uit Amersfoort. Ons 
ledenbestand bedroeg 91 en 17. Dat is t.o.v. 2003 een daling in leden van -7 en -1. 
Het nieuwe landelijk bestuur van de KNNV toont zich slagvaardig. Het stelde een 
Meerjarenbeleidplan 2004- 2008 op, waarin de lijnen voor de komende jaren werden 
uitgezet. Drie hoofdstukken: natuurstudie, natuurbeleving en natuurbescherming. 
Een hoofdstuk organisatie werd toegevoegd. Contact met de geledingen wordt 
belangrijk gevonden. Ook ons bestuur had een gesprek met twee leden van het 
landelijk bestuur. 
Er zijn vele raden en commissies die zich met deeltaken bezig houden. Het landelijk 
Vlinderproject was een beperkt succes. Velen vermeldden dat het een slecht 
vlinderjaar was. Ook was er een hommelproject. De voorbereidingen voor het 
Slakken project 2005 werd met groot enthousiasme ontvangen. 
Onze afdeling ontviel in juni 2004 een zeer meelevend en deskundig lid: Henk 
Bosma, 75 jaar oud. De afdeling herinnert hem in dankbaarheid voor zijn grote 
betrokkenheid en het vele werk dat hij voor de afdeling Amersfoort deed. 
 
Afdeling Amersfoort bestuurlijk 
De algemene ledenvergadering van de afdeling Amersfoort vond plaats op 15 april 
2004. De afdelingsvergaderingen werden gehouden op 7 januari, 3 maart, 12 mei en 
18 augustus 2004. Het beleid is er op gericht het inventarisatieproject Stoutenburg 
tot een goed einde te brengen. Het project moet er toe dienen de leden te activeren 
tot deelname. Wens is om vanuit die deelname te komen tot levensvatbare 
werkgroepen. De excursies werden dienaangaande op een lager pitje gezet. Er 
vonden 6 excursies en een aantal andere activiteiten plaats. De afdeling beschikt 
thans over een 'honk' op het landgoed Stoutenburg, genaamd De Schaapskooi. Van 
daaruit kunnen de inventarisaties plaats vinden. Inmiddels heeft een aantal leden van 
het bestuur als trekker/ coördinator van een te inventariseren soortgroep flora en/of 
fauna met andere coördinatoren en vertegenwoordigers van het Utrechts Landschap 
m.n. Jos Koopmans de boswachter, in dat huisje een tussenevaluaties en een 
doorstartbijeenkomst gehouden. 
 
De natuurhistorische secretarissen verzorgen een eigen jaarverslag. 
Het archief van onze afdeling is inmiddels door Wout de Jong volledig en 
overzichtelijk geïnventariseerd en in een verslag van 24 oktober 2004 in 23 punten 
uiteengezet. 
 
Financiën 
In onze afdeling gaan geen grote bedragen om. We spreken over een paar duizend 
euro. Ondanks de contributieverhoging lukte het de afdeling niet om in de plus te 
komen. In 2004 komen we uit op een tekort van ongeveer € 200. Oorzaak blijft de 
grote verplichte afdracht aan het hoofdbestuur. Als bestuur ontkomen we er haast 
niet aan om in 2006 op de algemene vergadering met weer een voorstel te komen 
om de contributie te verhogen.  
Onze penningmeester Gerard van Dijk verzorgt het financiële verslag over 2004. 
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Konvo en public-relation activiteiten 
Het kwartaalblad van onze afdeling verscheen in 2004 als lente-, zomer-, herft- en 
winternummer. Wout de Jong voert met verve de redactie. De druk wordt uitgevoerd 
door leerlingen van een school voor praktijkonderwijs "de Borgwal" te Amersfoort. 
De opzet in de lay-out gaat nog steeds uit van eenvoud. Het blad moet er verzorgd 
en leesbaar uit zien. Mede bezien vanuit het kostenaspect. In die opzet slaagde 
Wout ook in 2004. Van de mogelijkheid voor leden om tekst te leveren wordt geen of 
weinig gebruik gemaakt. Meestal zijn het dezelfde tekstschrijvers. 
De p.r. van onze afdeling werd verzorgd door Henk Oosting. De nieuwe 
wervingsfolder van de KNNV werd op de daarvoor bedoelde plaatsen ter inzage 
gelegd. Ook kaarten m.b.t. het landelijke project vlinders en hommels zijn door Henk 
ruimschoots uitgedeeld. 
Nagedacht wordt om te komen met een eigen website. Vele afdelingen hebben zo'n 
site. De voor- en nadelen worden komende tijd door het bestuur tegen elkaar 
afgewogen. 
 
Werkgroep Natuurlezingen Amersfoort 
Willem van Dijk maakt deel uit van die werkgroep, waarin ook het IVN, het WNF en 
de Vogelwacht Utrecht. In 2004 is het wederom gelukt in het voorjaar en najaar een 
aantal interessante lezingen te laten verzorgen. Die lezingen handelden in het 
voorjaar o.a. over: natuurrijk tuinieren (met excursie later), natuurbeheer met oude en 
nieuwe grazers en in het najaar over: Treekerbos, beheer en meer, over eksters, 
kraaien en ander "gaaies", In 2005 staan lezingen gepland over zeezoogdieren, het 
Utrechts landschap, graancirkels en roofvogels. De werkgroep vergaderde in het 
voor- en najaar. De kosten worden met elkaars vereniging of achterban gedeeld en 
verrekend. 
 
Werkgroep Inventarisaties Stoutenburg (WIS) 
Het jaar 2004 stond in het teken van inventariseren van flora en fauna van het 
landgoed Stoutenburg. De coördinatoren hebben hun ervaringen opgetekend in 
diverse verslagen. Ook in de konvo is regelmatig verslag gedaan van de 
bevindingen.Op 25 september vond een tussenevaluatie plaats in de Schaapskooi. 
Op 30 november werden de inventarisatielijsten ingeleverd bij Het Utrechts 
Landschap. Impressie: de betrokkenheid van meer leden kan beter. Er is al veel 
onderzocht, maar nog niet uitputtend. Er valt nog veel te onderzoeken. De 
inventarisaties moeten ook een meer integraal karakter krijgen. Ook verslaglegging 
en eindrapportage moeten verder uitgekristalliseerd worden. Het project is tevens 
een leertraject; het biedt handvatten voor de toekomst. In 2005 gaan we door. 
 
Enquête 
In 2004 besloot het bestuur, gezien ook het bedroevend lage bezoek van de 
algemene vergadering in april,  onder haar leden een enquête te organiseren. Doel 
van de enquête is er achter te komen wie de leden zijn, hun ouderdom, wat hun 
motivatie is om (nog) lid te zijn en hoe het bestuur op hun wensen kan anticiperen. 
De enquête werd voorjaar 2005 afgerond en verwoord in een rapportage getiteld: "En 
in de vruchten slaapt het zaad". Op de algemene vergadering in 2005 wordt, aan de 
hand van een algehele analyse en gespiegeld aan een Swot-analyse van een 
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promotieplan van het landelijk bedstuur: sterke en zwakke punten, kansen en 
bedreigingen, de uitslag openbaar gemaakt. 
 
 
Achterveld, april 2005 
Willem van Dijk 
algemeen secretaris 


